

إذاعة مدرسية باللغة الانجليزية مترجمة وجاهزة للطباعة

مقدمة إذاعة مدرسية باللغة الإنجليزية مترجمة

In the name of God, the Most Merciful, good morning, my dear colleagues and distinguished professors, we are pleased to present to you today our radio programme on one of the most important topics to be discussed, namely (...), and we hope that we will benefit you with a set of information, and that you will have energy, hope and optimism at the beginning of the school day.

بسم الله الرحمن الرحيم، صباح الخير زملائي الأعزاء وأساتذتي الأفاضل، يسعدنا في هذا اليوم أن نقدم لكم برنامجنا الإذاعي عن موضوع يعد من أهم الموضوعات التي يجب أن نتحدث عنها ألا وهو (.....)، ونأمل أن نفيديكم بمجموعة من المعلومات، ونبث لديكم طاقة وأمل وتفاؤل مع بداية اليوم الدراسي.

هل تعلم في إذاعة مدرسية باللغة الإنجليزية مترجمة

Now with one of the most important sections of our school radio, do you know what a student gives us?

الآن مع فقرة من أهم فقرات إذاعتنا المدرسية وهل تعلم التي يقدمها لن الطالب (...):

- You know that the muscle of the heart is capable of throwing blood ١٠ meters into the air.

هل تعلم أن قوة عضلة القلب قادرة على قذف الدم مسافة ١٠ متر في الهواء.

- Did you know Venus is the only planet in the solar system that orbits with the clockwise direction.

هل تعلم أن كوكب الزهرة هو الكوكب الوحيد في النظام الشمسي الذي يدور مع اتجاه عقارب الساعة.

- Did you know that the blue whale is the largest living creature on Earth?

هل تعلم أن الحوت الأزرق يعد أكبر الكائنات الحية على وجه الأرض.

خاتمة إذاعة مدرسية باللغة الإنجليزية مترجمة

We have come to the conclusion of our radio programme on the day we took up one of the most important subjects (...), and we hope to see you again well soon

with another radio programme, and we hope that we will be pleased with you and with the peace, mercy and blessings of God.

إلى هنا نكون قد وصلنا إلى ختام برنامجنا الإذاعي اليوم الذي تناولنا فيه موضوع من أهم الموضوعات وهو (.....)، ونأمل في أن نلتقاكم مرة أخرى على خير في وقت قريب مع برنامج إذاعي آخر، ونأمل في أن نكون قد أسعدناكم، والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته.